
Hallo dames

We hebben weer een mooie fetstocht gehad onder leiding van 

Margo en Ria. Hartelijk bedankt. Met 11 dames waren we . Zijn 

naar het pontje van Rijsenhout gefetst en daarna een rondje 

Westeinder.  Hebben  ongeveer 32 km gefetst. Super Ruth jij op de 

gewone fets geen Ebike mag best wel eens gezegd worden. Bij de 

Parel hebben we gezellig iets gedronken en sommige kozen heerlijk 

ijs met aardbeien. De volgende keer verzorgd Laura een rit en we 

gaan een klein stukje lopen dus trek een beetje goede schoenen 

aan. De datum 17 juli de zelfde tjd en we starten bij Rita v.d.Heuvel

in de IJweg 1624.Ik ben er zelf niet bij i.v.b met vakante. Misschien 

is er iemand bij om foto.s te maken en wie dan de volgende rit wil 

doen.Maar dat hoor ik dan wel 20 juli ben ik weer thuis.Fijne 

fetstocht Gr.Lida




